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Uitnodiging Jaarvergadering 

 
De Jaarvergadering wordt gehouden op woensdag 19 juni 

2013, 

 
op ons eigen adres bij: 

 

De Milieufederatie Noord - Holland 
Stationsstraat 38 

1506 DH Zaandam 

 
Om 19.30 uur is de zaal open zodat wij om 20.00 uur kunnen 

beginnen. 

 
 

Agenda: 

 
1) Opening 

2) Presentatie van het boekje ‘de veertigjarige geschiedenis van 

KMZ’  
en aanbieding daarvan aan 

Robert Linnekamp en Anna 

de Groot 
3) Presentatie, toelichting en 

vertoning film:  

”DNA-onderzoek naar 
bodemverontreiniging door 

Nico van Straalen”, gefilmd 

door Simone Vink 
 

4) Pauze 

 
5) Verslag Jaarvergadering 6 juni 2012  

     (het verslag van de vergadering is beschikbaar)  

6) Jaarverslag 2012 
7) Financieel verslag 2012 

8) Kascommissie 2012 

9) Benoeming Kascommissie 2013 
10) Bestuur 

11) Pauze 

12) Rondvraag 
13) Sluiting (rond 22.00 uur) 
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Jaarverslag 2012 

 
Woord vooraf 

Hier vindt u het verslag over al die zaken die in 2012 bij bestuur en 

leden van Kontakt Milieubeheer Zaanstreek de revue zijn 
gepasseerd. En dat zijn er weer heel wat….  

We hebben ons - terugkijkend - weer gebogen over tal van vragen; 

een echte strakke planning zit er niet in, want het inspelen op wat 
onze aandacht vraagt, heeft voor ons prioriteit. 

Dat neemt niet weg dat we globaal zicht hebben 

op wat we kunnen plannen. Een andere werkwijze 

moet u, denk ik, van KMZ niet verwachten. Het 

open karakter zit ons in de genen. Natuurlijk 

spreken wij elkaar iedere maand bij tijdens de 
bestuursvergadering en dan zijn er soms verhitte 

discussies.  Het jaar 2012 was wel een jaar met 
een paar donkere kantjes; er waren twee zieke 

oud-bestuursleden van wie op 27-11-2012 Maaike 

van Dijk, onze ‘oppergeurregistreerster’ ons ontviel.    
 

Het nieuwe jaar brengt ons ongetwijfeld weer een aantal 

interessante items. Ik noem u vast een paar waar we zeker mee aan 
de slag gaan: 

- het overleg over natuur- en milieuplannen van Zaanstad e.o.,  

- in reprise: de geurneuzen, 
- de ontwikkelingen omtrent het Amsterdams Westelijk haven- en    

Noorzeekanaalgebied, 

- de stort op Nauerna en de ontwikkelingen op bedrijventerreinen, 
- (informatie)projecten op het gebied van stedelijk groen en water, 

- de inventarisatie van bomen en andere groei en bloei op Zaanse 

bodem. En…..we bestaan nu dus al weer 42 jaar!  

 

Rita Melk, voorzitter Vereniging Kontakt Milieubeheer Zaanstreek 

 
Bestuur:  

Voorzitter:   Rita Melk - Dijkhuizen 

Secretaris:  Anneke Hoogmoed - Jongh 
Penningmeester:  Gert Jan van der Schoor (waarnemend) 

Leden:   Til Ekkes 

    Elsa Loosjes 
    Ton Smit 

    Loek Vlaanderen 

Vaste medewerker:  Leontien van den Bos  
Webmaster:   Jan Emmer 
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Kantoor 

 

Ons kantoor - nog immer gevestigd in het welbekende pand van de 
Milieufederatie Noord-Holland - wordt nog wekelijks op woensdag 

bemenst door Anneke en Loek. Hoewel het in het MF-gebouw 

tegenwoordig heel wat rustiger is, door veel thuiswerkers en een 
aantal reorganisaties, is er nog steeds een fijne samenwerking met 

de vakspecialisten die daar werkzaam zijn. Voor het even snel 

inwinnen van advies of het even ruggespraak houden, hoeven we 
gelukkig niet ver. Wij maken daar, zoals u zult begrijpen, goed 

gebruik van. Het is gelukkig zo dat zij ons ook weten te vinden als 

dat nodig is. 
Telefonisch komen er wekelijks nog steeds vragen binnen over 

allerhande onderwerpen. Het betreft dan voornamelijk milieuzaken, 

bomenkap, zwerfvuil, dierenleed, lawaaioverlast en geurmeldingen. 
Soms kunnen we verwijzen naar het algemene telefoonnummer van 

de gemeente of de provincie, ook kunnen de klager ondersteunen 

en/of zelf de klacht doorgeven aan de betreffende instantie. We 
constateren trouwens nog steeds dat bijvoorbeeld voor het melden 

van milieuklachten nog steeds veel drempelvrees bestaat en ook dat 

die klachten lang niet altijd op de juiste plek belanden. Maar, ook 
voor verbetering van die situatie blijven we ons inzetten. 

 

We hebben een prachtige website tegenwoordig. Veel werk geweest 
en voor we wisten wat we erop wilden hebben, ging er wel even een 

tijdje overheen. We hebben een goede webmaster gevonden in Jan 

Emmer. Hij had van ons verwacht dat wij een hele dynamische 
website wilden, maar dat viel mee: het blijkt zelfs voor hem een 

peulenschil te zijn die bij te houden, zegt hij. Wel willen wij u 

verzoeken onze website te bezoeken, zodat hij wat meer onder de 
aandacht komt: www.kmz1971.nl 

Doen! Dank! 

 

Natuur en Milieu 

 

De geurneuzen  

Dank aan alle geurneuzen die 
gedurende het jaar 2012 hun best 

hebben gedaan om de geur die zij 

als hinderlijk, stoffig of zelfs 
adembenemend ervoeren te 

melden! Het project dat al in maart 

2011 is opgezet door ons 
bestuurslid Maaike van Dijk werd 

december

• Kolen

• Koekjes

• Benzine

• Koffie

• Teer

• cacao

Data en bijzonderheden:

Kolen: 2 (hele nacht tot de 

middag),

Koekjes: 3,7 (z; langs prov. 

weg),

Benzine: 8 (zw; xyleen, 

meerdere meldingen bij prov. 

hoofdpijnklacht),

Koffiebrandlucht: 10 (zo; 30 

min, schoonmaken branderij?)

Teer: 18 (z; west. 

Havengebied vanaf 

kolenopslag)

Cacao: 22 ADM (zo; vaker op 

zaterdag)
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door Elsa voortgezet gedurende 2012. Het is voorlopig een tijd 

stilgezet omdat wij een adequate registratie van de Regionale 

Uitvoeringsdienst (omgevingsdienst) verwachtten; door 
gedeputeerde Talsma werd namelijk de mogelijkheid van één loket 

bij de RUD voor milieumeldingen positief ingeschat, maar begin 

2013 bleek dat dat meldpunt van de RUD toch nog langer op zich 
laat wachten dan we dachten en dus gaan we na de grote vakantie 

in 2013 toch maar weer van start. Op onze site staat de registratie 

die wij over beide jaren hebben gemaakt.  
 

De structuurvisies  

Begin 2012 stelde de gemeenteraad de Ruimtelijke 
en de Economische structuurvisies vast waarop de 

planvorming in het vervolg gebaseerd moet zijn. En 

volgens KMZ was daar nog best wat aan te 
vertimmeren. 

Ten eerste wat betreft de democratische 

besluitvorming. In plaats van het ‘maatschappelijk 
middenveld’ waren alleen de Zaanse bedrijven en 

bedrijvenorganisaties geraadpleegd. Dat leverde een wat eenzijdige 

kijk op. Verder zat men nog steeds met de spagaat tussen enerzijds 
de industrie willen houden, maar anderzijds toch een ‘aantrekkelijk 

woonmilieu’ willen aanbieden. 

Van de verbinding A8-A9 heeft men nog steeds niet begrepen dat 
die alleen door de Unesco wordt geaccepteerd als die 

landschappelijk wordt ingepast. In het overleg over de toekomt - tot 

2040 - van het Noordzeekanaalgebied werd dat wel opgetekend. 
Maar … het fietspad dwars door het Westzijderveld, dat komt er 

voorlopig tenminste niet! 

 
Water – en land! 

KMZ nam deel aan het overleg bij het hoogheemraadschap over de 

nieuwe deltavisie en houdt ook geregeld contact met de vereniging 
Water Natuurlijk. Waterveiligheid, effecten van peilverhoging, 

residuen van pesticiden en medicijnen en niet te vergeten de 

problematiek van zout en zoet maken we ons eigen. 
In het Ilperveld deed Bas van de Riet onderzoek naar de effecten 

van brak water en presenteerde dat op de vergadering van de 

Zaanse Natuur- en milieuorganisaties. En dan zijn er natuurlijk nog 
meer specifieke problemen van de veenweiden. Hoe vaker de boeren 

willen maaien, hoe droger het land wordt en hoe minder geschikt 

het is voor de weidevogels. Zo praatte Ron van ’t Veer ons ook bij 
over het beheer van het Oostzanerveld.  
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Een ander punt zijn natuurlijk de stedelijke verhardingen. Zou het 

niet mogelijk zijn om, net zoals we paal en perk stellen aan de 

hoogte van de erfbebouwing ook een norm op te nemen voor het 
oppervlak van de verharding? In ieder geval: hoe meer we weten, 

hoe betere adviezen we geven kunnen. 

 
Bomen en groen in de stad.  

Loek Vlaanderen is contactpersoon voor de bomenstichting en gaf 

dit jaar drie lezingen, voor KNNV, ANBO en de Ouderensoos,  over 
bomen en het gemeentelijke bomenbeleid in de Zaanstreek en 

artikelen over bomen in de Zaanse natuur- en milieukrant.  

Verder werd een herdenkingsboom geplant in het Koogerpark, een 
Helesia concodia (sneeuwklokjesboom), 

met boomkorf. Die boom herinnert nu aan 

Pim Bentvelzen, die was gemigreerd naar 
Australië, teruggekomen met stoflongen 

en overleden. 

Verder hebben we advies gegeven over 
populierenpluis en we werden betrokken 

bij een burenruzie over een plamboom. 

De populieren bleven staan, maar de 
palmboom moest op last van de rechter het veld ruimen. Een iep die 

zou moeten worden verwijderd vanwege de herinrichting van de 

Koning Williamstraat werd behouden doordat de bewoners tegen de 
herinrichting bezwaar maakten.  

Voor 2013 gaat onze inzet uit naar voorlichting over het nut van 

bomen en het bevorderen van respect voor bomen en ook van de 
kennis ervan. Burenruzies vinden we een beetje zonde van onze tijd.  

 

Ruimtelijke ordening en buitenactiviteiten 

 

Inhaalslag bestemmingsplannen. 

KMZ heeft in 2012 ingesproken op zo’n tien verschillende 

bestemmingsplannen, zowel op de voorontwerpen als, daarna, op de 
ontwerpen. Nogal een klus, die door de ontvangende partij soms wel 

en soms niet in dank werd aanvaard. Het bestemmingsplan 

Bedrijventerreinen Zuid werd in samenspraak met de Belangengroep 
Nauerna becommentarieerd. Beiden zijn wij van mening dat een te 

ruime bevoegdheid wordt verleend aan B&W als dit plan door de 

gemeenteraad zonder meer zou worden aangenomen. Ook bleek dat 
een en ander juridisch niet helemaal klopt. Het juridisch advies van 

de milieufederatie was hier natuurlijk heel belangrijk. Ook bij 

overige bestemmingsplannen hadden wij veel vraagtekens, alleen de 
plannen voor Krommenie en Westzaan vonden we goed. Met name 
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het bestemmingsplan voor Wsetzaan was als het ware met liefde 

geschreven. Onze inspraakreacties op het bestemmingsplan voor het 

stedelijk gebied van Krommenie en het landelijk gebied Westzaan 
werden positief ontvangen.  

 

Inspraak bij vergunningen. 
Inmiddels krijgen we nogal wat vergunningen toegezonden door de 

provincie. Van belang waren in 2012 de vergunningen voor de 

gewasbeschermingsmiddelenfabriek Chemtura, voor Tate en Lyle en 
voor afvalverwerking op de stortplaats Nauerna. Met name de 

nieuwe productielijn die Chemtura wilde opzetten had onze aandacht 

omdat toen nog de bajesboten in de directe invloedssfeer van die 
fabriek lagen. We schreven de ombudsman hierover, en of dit nu de 

druppel was die de emmer deed overlopen, we weten het niet. De 

bajesboten zijn in ieder geval weg. 
 

School - en kindertuinen en de buitenschoolse opvang  

In het afgelopen jaar is voor de Assendelftse scholen ‘de Bijenkorf’ 
en ‘Signis’ het schooltuinseizoen weer goed verlopen. De kinderen 

hebben op een speelse wijze weer kennis kunnen maken met het 

zelf zaaien en oogsten van wat er allemaal op de tuin verbouwd 
werd. 

Door de Bijenkorfschool werd er op donderdag in de tuin gewerkt en 

was de winkel ook open. Voor Signis (de school voor bijzonder 
basisonderwijs) was de schooltuinwerkdag op de vrijdag. De 

kinderen van deze school hadden elk een eigen stukje tuin. Het was 

helaas maar een uurtje dat de kinderen er waren. Op deze 
kindertuinen werd namelijk buiten de schooltijd gewerkt. De 

kinderen huurden een stukje tuin, daarbij kregen ze begeleiding, 

zaden en planten en voldoende gereedschap.  
 

TranistionTown (veranderende streek) 

Naar aanleiding van een aantal initiatieven waaronder: bloemrijk 
bermbeheer, stadsnatuur en guerrilla gardening in eigen land, maar 

ook vanwege een aantal goede resultaten in het buitenland is door 

een groep enthousiaste vrijwilligers een opzet gemaakt voor ‘de 
veranderende streek’. Het gaat hier onder andere om het opzetten, 

met liefhebbers, van stadstuinen, om een energiewerkgroep, een 

ruilwerkgroep, een reparatiecafé en een afvalgroep.  
Ton Smit is namens KMZ zelf betrokken bij de stadstuinen en de 

ruilwerkgroep. Wat de stadstuinen betreft: er lopen nu drie 

projecten, één in het Rosariumpark en de ‘Fortuintuin’, beide in 
Krommenie, en één bij de school ‘het Anker’ in Zaandam. 
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Er was ook een plan om een tuin bij De Groote Weiver te installeren 

en daarvoor had KMZ vanwege het 40-jarig jubileum een bijenhotel 

laten maken zodat de bijen er een goed onderkomen zouden 
hebben. Helaas is die tuin in Wormerveer nog niet echt van de grond 

gekomen en staat het Bijenhotel nog bij Ton Smit op zijn tuin te 

wachten op verhuizing naar een definitieve plek. 
 

 

Acties 

 

Nacht van de Nacht op 27 oktober  

De schoonheid van de duisternis. Met 

boswachter Erik van Gerrevink waren we op 

zoek naar de schoonheid van de duisternis 
tijdens een nachtelijke vaartocht in het Guisveld. We startten met 

een korte presentatie over nachtvlinders. Het ging over de tijden 
waarop zij vliegen en over de prachtige kleuren die vlinders hebben. 

Een kleine 30 vlindersoorten werden gepresenteerd, van 

wintervlinder tot zomervlinder. Van koperuil tot satijnvlinder en dan 
zijn er ook nog de prachtige rupsen die deze vlindersoorten hebben!  

Na de presentatie vertrokken we met een 

volle boot met 60 mensen. Het licht uit 
het havengebied bleek toch wel 

overheersend aan de zuidkant van 

Zaanstad; de noordkant is een stuk 
donkerder. Maar er is toch over het 

geheel genomen wel sprake van veel 

lichtvervuiling in de Zaanstreek. Het zou 
goed zijn als de Zaankanters daar meer aandacht aan besteedden 

en de lichtintensiteit eens terugdrongen. Voorkom lichtvervuiling en 

lichtverspilling, laat donker donker zijn! Doe het licht uit! 

 

Samenwerking met andere organisaties 

Over de samenwerking met de milieufederatie hebben we het 

al gehad. We zijn nog steeds blij dat wij met al onze vragen 

bij hen langs kunnen komen en – soms komen ze ook wel 
eens met een specifiek Zaans item bij ons langs.  

 

Regulier overleg gemeente KMZ- ZNMC 
Dit jaar is twee keer overleg gevoerd met de gemeente, op 2 mei en 

op 7 november.Ter sprake kwamen de resultaten van de 

geurneuzeninventarisatie, de Dag van het Park, het afvalproject van 
het milieuplatform, de voortgang van het programma ‘Wind op 

Land’, nu de provincie een moratorium op windenergie op land 
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afkondigde en het overleg over de toekomst van het 

Noordzeekanaalgebied.  

Verder spraken we over de voordelen van de komst van de RUD, en 
we boden mondeling overleg aan over de nieuwe 

bestemmingsplannen; wij hopen dat dit nog eens van de grond 

komt. Over het afschaffen van een specifiek milieuprogramma en 
een gemeentelijk milieujaarverslag – die voortaan beide worden 

opgenomen in de begroting en de jaarrekening van de gemeente – 

en de nieuwe trend om vervuilde terreinen niet meer te saneren 
maar op te spuiten is KMZ somber. Positief zijn de voortzetting van 

de schapenbegrazing langs het Westerwindpad en het besluit om het 

fietspad dwars door het veld niet op te nemen in het 
bestemmingsplan Landelijk Gebied Westzaan. In 2013 is het de 

bedoeling dat dit overleg met de gemeente wordt voortgezet en 

geëvalueerd. 
In het verlengde van dit overleg hadden we met de afdeling Groen 

een speciaal overleg over het spuiten van onkruid in stedelijk 

gebied. Men verwacht daar dat er steeds meer weerstand komt 
tegen het sluiten met gif van de kant van de bevolking, maar ook 

vanuit de raad.  

 
Het Zaans Natuur- en Milieucentrum.  

KMZ voelt zich nog steeds, al is het zijdelings, betrokken bij het 

reilen en zeilen van het ZNMC. Gelukkig heeft het veel kleiner 
worden van de gemeentelijke subsidiemogelijkheden niet geleid tot 

het opheffen van het ZNMC. De samenwerking is nog steeds goed. 

Kortom wij zijn nog steeds erg blij met het bestaan ervan en ook 
met de ‘bevrouwing’ door Nynke Sminia. 

 

Milieuplatform 2012 
Het milieuplatform, waarin twee leden van KMZ zitting hebben, heeft 

een drieledig doel, dat is het geven van gevraagd en ongevraagd 

advies aan het college en de uitwisseling van info naar alle 
aangesloten leden. Het milieuplatform is dit jaar vijf maal bijeen 

geweest; op de vergaderingen zijn diverse gasten aanwezig 

geweest. Enerzijds om informatie te vergaren ter voorbereiding van 
een ongevraagd advies, anderzijds om een toelichting te geven op 

een gevraagd advies vanuit de gemeente aan het milieuplatform. 

In maart is er nagedacht over hoe verder te gaan met het 
milieuplatform. KMZ vindt het wel belangrijk dat het platform blijft 

bestaan. Het zorgt er voor dat milieu en natuur op de agenda’s van 

de wijkoverleggen en andere aangesloten organisaties komen en 
blijven. 
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Samenwerking met anderen 

 

De andere groeperingen waar wij mee samenwerken en met 

wie wij gegevens uitwisselen, en die ook hierboven soms ook 
al worden genoemd, zijn:  

- Belangengroep Nauerna 

- Bomenstichting 
- Fietsersbond 

- Gemeente Zaanstad 

- Milieudefensie Zaanstreek 

- Milieufederatie Noord-Holland 

- Milieuplatform gemeente Zaanstad 

- Ongeschonden Behoud Westzijdereveld 
- Staatsbosbeheer 

- Stichting De Groote Weiver 
- Stichting de Kalverpolder  

- Stichting Koogerpark 

- Vereniging Zaanse Molen 
- Vogelbeschermingswacht Zaanstreek  

- Water Natuurlijk 

- Waterland en Dijken 
- Zaans Natuur- en Milieu Centrum 

- Zaans Natuur- en Milieu Overleg 

- Zaanse Energie Koöperatie 
 

ZNMK 

 

Drie maal is de Zaanse Natuur- en Milieukrant, die wij voor het 

ZNMO samenstellen, in 2012 uitgekomen. Niet alle aangesloten 
organisaties zijn steeds in staat om een bijdrage voor de 

gezamenlijke krant te leveren. Dat is natuurlijk jammer, maar met 

vereende krachten komt het toch steeds weer op zijn pootjes 
terecht. De krant wordt voor verspreiding klaargemaakt door de 

vrijwilligers van o.a. KMZ en de Fietsersbond. Ook zorgen de leden 

van beide dat de krant bij de abonnees in de bus valt. En dat zijn 
toch elke keer weer zo’n 450 exemplaren. Alle vrijwilligers hiervoor 

onze hartelijke dank!  

 
Het nieuwe jaar en onze nieuwe ideeën; een paar ideeën 

uitgewerkt: 

 
1. Herhaling Geurmeldingen en de registratie daarvan. Daar 

gaan we ook de boer mee op. Zie hierboven. 
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2. Stadsnatuur. 

In samenwerking met vrijwilligers en de afdeling Groen worden 

‘verloren' hoekjes grond en braakliggende stukken tijdelijk omgezet 
in een stuk natuur waar de omgeving plezier aan kan beleven.  

3. Bloemrijk bermbeheer 

Het project ‘Bloemrijk bermbeheer’ 
heeft hier ook zijdelings mee te 

maken. In aansluiting op de ZNMO-

avond hierover ondersteunen we 
ecologisch verantwoord beheer van 

bermen. Maaisel moet worden 

afgevoerd en schapen…welkom! 
4. Blauwalginformatie. 

In september 2010 en in het voorjaar 

van 2013 zijn hier symposiumavonden over gehouden die goed 
werden bezocht (rond de 30 bezoekers). In aansluiting hierop gaan 

we verder met inzet op waterkwaliteit en met de problematiek van 

zoet en brak water. 
5. Stedelijk waterbeheer. 

Dit zal in het bijzonder onze aandacht gaan vragen.  We denken dan 

aan advisering van bewoners, buurtverenigingen en raadsleden over 
de invloed van verhardingen, over het promoten van aflopende 

(ecologische) oevers en dergelijke. Vooralsnog vergaren we 

informatie en lopen we bijeenkomsten af.  
6. Ontwikkeling Noordzeekanaalgebied 

 

KMZ is van mening dat de 
ontwikkeling van het 

Noordzeekanaalgebied zo 

milieuvriendelijk mogelijk moet 
gebeuren. Wij zitten bij een aantal 

overleggen aan tafel en proberen op 

deze wijze invloed uit te oefenen en.. 
we houden de vergunningverlening 

in de gaten. Het is zaak deze 

activiteiten zoveel mogelijk vol te 
houden en eventueel uit te breiden.  

7. energie. Wij zijn voor het plaatsen van windmolens maar daarbij 

ook voor goed overleg met bewoners over de realisatie van de 
plaatsing.  

8. Overleg met Zaanstad over een milieuvriendelijke 

oplossing voor de milieudilemma’s. Wij willen graag dat natuur 
en milieu niet verdwijnen onder het geweld van crisis (en herstel?)-

wetten. 
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9. Inventarisatie van de natuur en medewerking aan een 

Zaanse natuurvisie. Dit gebeurt op basis van de Zaanse 

Natuuratlas. 
10. Bomen! 

 

 

Belangrijk te weten: Kontakt Milieubeheer Zaanstreek is een ANBI 

waardoor uw gift fiscaal aftrekbaar is. Als u vastlegt dat u voor 
minstens 5 jaren een vast bedrag geeft dan is de fiscale aftrek zelfs 

drempelloos en dus geheel aftrekbaar, zie hiervoor 

www.belastingdienst.nl. Ons gironummer is: 2368420. 

 

http://www.belastingdienst.nl/

